



**LEMBAGA PERTUBUHAN PELADANG  
(KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI MAKANAN)  
KENYATAAN SEBUTHARGA**

Tawaran adalah dipelawa daripada Kontraktor tempatan (Berdaftar Di Pulau Langkawi, Kedah atau Negeri Kedah) yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB) dan mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dalam bidang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja berikut:

BUTIRAN SEBUTHARGA	TAKLIMAT & LAWAT TAPAK	KOD BIDANG PENDAFTARAN	HARGA DOKUMEN	TARIKH TUTUP
Sebutharga SH.IPPL Bil. 5/2021 Kerja-Kerja Pembaikan dan Menaiktaraf Bangunan Institut Pengurusan Peladang Langkawi	21 September 2021 (Selasa) (9.00 Pagi)	CIDB Gred G2, Kategori CE, Pembinaan Kejuruteraan Awam, Pengukhususan CE21	Percuma	28 September 2021 (Selasa)

Kehadiran syarikat bagi tujuan taklimat atau lawatan tapak bagi sebut harga adalah **diwajibkan**. Semasa lawatan dibuat, penyebutharga perlu mengamalkan penjarakan sosial, penggunaan *hand sanitizer* dan pemakaian "*face mask*" adalah perlu diteruskan.

Dokumen Sebutharga boleh didapatkan di alamat berikut pada waktu pejabat jam 9.00 pagi hingga 3.00 petang

**INSTITUT PENGURUSAN PELADANG LANGKAWI  
LOT 571, JALAN AYER HANGAT,  
07000 KUAH, LANGKAWI  
KEDAH DARUL AMAN (Tel: 04-9668590)**

Dokumen sebutharga akan dikeluarkan kepada wakil Kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini wakil pembekal hendaklah membawa **PERAKUAN PENDAFTARAN ASAL DAN SALINAN SIJIL PERAKUAN PENDAFTARAN CIDB** jika berkenaan.

Dokumen sebutharga yang telah sempurna hendaklah dimasukkan ke dalam satu sampul surat berlakri yang mengandungi dokumen serta dicatatkan nombor sebutharga di sudut kiri atas sampul surat tersebut. Dokumen sebutharga tersebut hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di alamat seperti dinyatakan di atas **sebelum tarikh tutup yang dinyatakan di atas Jam 12.00 tengah hari**. Tawaran yang diterima selepas tarikh dan masa sebutharga ditutup akan ditolak.

Lembaga Pertubuhan Peladang tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah atau mana-mana tawaran.

Tarikh Iklan :19 September 2021 (Ahad)